
 
 

Besluitenlijst 
 
Onderwerp: Presidium 

Datum: 11 december 2018  NOT18-0326 

Aanwezig: 
 

B. Blase (burgemeester) M. Bankras-van der Klein (HOP), J. John (CDA), M. 
Feelders (D66), S. Brau (PvdA), C. Kwint (GroenLinks), F. Hoekstra (VVD), T.J. 
Visser-Hogeterp (ChristenUnie), G. Dirkmaat (Senioren Heerhugowaard), S. 
Visser (Nederland Duurzaam), C. Kwint (GroenLinks), S. Brau (PvdA), H.J. 
Leemhuis (plv. gemeentesecretaris) en L. Schreiner (griffier) 

Afwezig: 
A, Valent (SeniorenHeerhugowaard, G. Klercq (CDA) 

Notulist: H. Wijnveen 

Nr. Onderwerp: Actie 

   

01. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 18.30 uur 

 

02. 
 

Mededelingen / vragen 

 S.v.z. samenwerking met Langedijk 
Het raadsvoorstel voor 11 december geeft de actuele stand van 
zaken weer.  
De handreiking van het college van Alkmaar heeft geresulteerd 
in een gesprek tussen de colleges van Alkmaar, 
Heerhugowaard en Langedijk. De afspraak is gemaakt dat de 
samenwerking ook met Alkmaar blijft. Alkmaar heeft niet de 
intentie te interveniëren in het fusietraject. 

 S.v.z. commissie Meespraak en communicatie 
De raad kan naar verwachting eind januari besluiten over het 
instellen van een commissie M&C. 

 S.v.z. politiek actief 
In het voorjaar zal ProDemos een geactualiseerde cursusopzet 
aanbieden. Dan kan een keuze worden gemaakt of de cursus 
geheel verzorgd kan worden door ProDemos of door inzet van 
de griffies van Heerhugowaard en Langedijk. 

 Bestuurlijke termijnagenda, 2018-11 
De bestuurlijke termijnagenda wordt door het presidium 
vastgesteld. Opmerking: huidige opzet en aandacht voor de 
termijnagenda is een goede ontwikkeling. 

 Slot op tussendeur van de raadskamer in verband met de 
veiligheid van de medewerkers van de backofficie. 
Opdracht is gegeven door de gemeentesecretaris. oor deze 
oplossing is gekozen omdat de badgelezer niet op korte termijn 
voorzien kan worden van een slot. 

 Evaluatie microfoongebruik bij commissies 
De ervaringen binnen de raad zijn divers. Het onderwerp komt in 
de volgende presidium-vergadering terug. De fractievoorzitters 
wordt gevraagd dit onderwerp goed met hun fracties voor te 
bereiden om uiteindelijk een conclusie te kunnen trekken.  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
fractievoorzitters 
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 Werkafspraken burgemeester – inputgesprekken worden in 
januari / februari gepland. 
De griffier deelt mede dat de gesprekken met de fracties gaande 
zijn. Een afronding wordt verwacht vóór de krokusvakantie.  
Suggestie vanuit de vergadering: de griffier verzamelt c.q. haalt 
alle informatie op en bespreekt dit met de gemeentesecretaris 
op een moment dat hij daarvoor tijd heeft. De aanwezigheid van 
de gemeentesecretaris bij de gesprekken is niet per sé 
noodzakelijk. De griffier zal deze suggestie met (de nu afwezige) 
Annette Valen delen.  

 Gebruik van Byod in de raadzaal/gemeentehuis 
Als er nog problemen zijn met de WiFi dan kan overschakelen 
naar ‘BYOD’ en oplossing zijn. Het wachtwoord daarvoor is 
beschikbaar bij de griffier van dienst. 

 Schema raadspagina’s 2019 
Is nog in bewerking en wordt nagezonden. 

 Start project werkgroep effectindicatoren 
Het project wordt vast in de week gelegd bij de raads- en 
commissieleden via een nog vóór de Kerst te verzenden 
reminder met zo mogelijk concept-data. 

 Meedoen aan de quick-scan-lokale democratie? 
De eerste 50 aanmeldingen kunnen gratis deelnemen aan de 
scan. Heerhugowaard heeft zich reeds vrijblijvend ingeschreven. 
De nieuwe commissie M&C kan hierover dan adviseren.  

 Herinnering ICT-systemen onbruikbaar van 12 tot 17 
december 2018 
Alles is tot en met maandagochtend 17 december uit de lucht. 

 Welke raadsleden gaan er naast W. Boer en G. Dirkmaat 
mee naar het VNG-congres d.d. 4 en 5 juni 2019? Opgave 
namens HOP en CDA?  
De griffier vraagt bij Gea Klercq na of zij belangstelling heeft.  
Er kunnen maximaal vijf raadsleden deelnemen. Het volgende 
presidium worden de aanmeldingen definitief gemaakt. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
griffier 
 
 
 
 
 
K. Hannink 
 
 
 
H. Wijnveen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
griffier 
 
 

03. Vaststellen besluitenlijst Presidium d.d. 13 november 2018  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
04. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. Actiepunten zijn 
afgehandeld / in behandeling. 
 
Naar aanleiding van: C. Kwint stelt de vraag of een BOT-overleg nu wel 
of niet openbaar te bezoeken is. Standpunt van he presidium voor het 
BOT-overleg van 11 november is dat deze beschouwd wordt als een 
openbare bijeenkomst.  
Voortaan per BOT-thema’s vooraf via het presidium de afpraak maken 
of de bijeenkomst wel of niet openbaar is.  
 
Conceptagenda aanstaande raadsvergadering 18 december 2018 

 Conceptbrieven naar minister VWS en VNG waarbij motie 
Continuïteit Jeugdzorg Plus aan hen wordt toegezonden. 
Het presidium is akkoord met de inhoud van de brieven. Deze 
kunnen ondertekend en verzonden worden. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
H. Wijnveen 

05. 
 
 
 

Evaluatie vorige raad d.d. 27 november 2018 

 Commissie Stad en Ruimte d.d. 4 december jl. 
- n.a.v. agendapunt rondvraag: T.J. Visser geeft aan dat de 
rondvraag niet bedoeld is om iemands politieke c.q. 
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levensbeschouwelijke ter discussie te stellen. Afgesproken 
wordt dat er geen discussie gevoerd wordt n.a.v. de rondvraag. 
- n.a.v. agendapunten over de rekenkamerrapporten: 
Niet duidelijk was hoe de raad procedureel moet omgaan met 
deze ‘raads-eigen’ rekenkamerrapporten. Voortaan zal daar in 
de raadsvoorstellen en presentaties duidelijkheid over gegeven 
worden.  
Een dergelijke toelichting zal ook nog gemaakt worden voor de 
nu aan de raad voorgelegde rekenkamerrapporten. 
 
De mening wordt gedeeld dat er tijdens de afgelopen 
commissievergadering zeer veel technische vragen werden 
gesteld. De fractievoorzitters vragen er aandacht voor bij hun 
fractieleden dat technische vragen vóórafgaande aan de 
vergadering moeten worden ingediend bij griffie. 
 

 
 
 
 
 
 
 
H. Wijnveen 
 
 
 
 
 
fractievoorzitters 

06 
 
 

Invulling data 'overige', opgenomen in vergaderschema (BOT-
overleg, presensatie, Raad on Tour enz) 
Op dit moment liggen er geen verzoeken. 

 

07.  
 
 
 
 
 
08. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
09. 
 
 
 

Jongerengemeenteraad d.d. 11 februari 2019 - thema's kiezen voor 
de Jongerengemeenteraad 
De door de scholen aangeleverde thema’s spreken aan.  
Omdat de burgemeesters van zowel Heerhugowaard als Langedijk die 
avond niet aanwezig kunnen zijn, wordt een loco-burgmeester vanuit 
Langedijk gevraagd. Suggestie: wethouder Jongenelen.  
 
Herschreven notitie informatievoorziening gemeenschappelijke 
regelingen. 
De agenda’s en de vergaderdata van de diverse AB-vergaderingen 
worden in het Nieuws van de dag bekend gemaakt en zijn ook te vinden 
op de websites van de betreffende GR. Vanuit de griffie zal bij deze 
aankondigingen een uitnodiging gevoegd worden voor raads-
/commissieleden die een AB-vergadering bij willen wonen.  
 
De griffier beziet of een training voor raadsleden over hun invloed bij 
gemeenschappelijke regelingen in Heerhugowaard mogelijk is.  
 
Rondvraag 
T.J. Visser deelt mede dat het commissielid B. Gillot zijn ontslag heeft 
genomen als commissielid-niet-raadslid. 
S. Brau deelt mede dat het commissielid V. van der Weijde ontslag 
heeft genomen als commissielid-niet-raadslid. 
 
Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 19.50 uur. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffier 
 

   

  ------------------------------------------------------------------------------------------ 
 Spaaragenda 

- Is er behoefte aan een extra beveiligingsstap van GO-app?  Cie. M&S 
- Concept-verordening commissie en participatie   3e kwart. 

 -  Evaluatie proces raadsagenda 
 -   Emailadressen voor raadsleden     december 
 -    Evaluatie bestuurlijke agenda in commissie    februari 
  


